

MS9535-5M Voyager BT增强型内存蓝牙无线扫描仪特殊设置卡片

该卡片是专为将增强型内存蓝牙无线扫描仪Voyager BT用于库存盘点场合的用户设计的。以下是对这些设置条码功能的简单描述：

- **Inventory Mode**（库存盘点模式）：该模式是扫描仪在进行库存盘点时需要进入的模式。在这种模式下，扫描仪不会和通讯座进行实时通信，而是将所有扫描过的条码存储到内存中。“Enable Inventory Mode”进入库存盘点设置模式，“Disable Inventory Mode”退出库存盘点设置模式。
- **Deleting Records**（删除纪录）：用户可以删除内存中存储的所有条码记录（Clear All Records）或者删除最后一条纪录（Delete Last Record）。
- **Transmitting Information**（传输信息）：扫描“Transmit All Records”会传输扫描仪内存中存储的所有信息。
- **Quantity Information -- Optional**（数量信息-自选）：如果用户要将所扫描的每个条码的数量信息也记录下来，扫描数量设置条码可以让用户任意存储1到9999个条码数量。操作方法是：扫描完商品条码后，扫描相应的数量设置条码来记录库存中该商品的数量。例如，库存中有10个某产品，先扫描该产品上的条码，然后扫描“Quantity:1”（数量设置条码1），再扫描“Quantity: 0”（数量设置条码0），就表示将该产品的库存数量“10”记录下来了。

MS9535-5M Voyager BT with Memory Reference Card

This card is meant as a tool for users of the Voyager Bluetooth with Memory to easily find and use the bar codes they need in their inventory applications. Below is a brief description of the functions of the bar codes:

- **Inventory Mode:** This is the mode the scanner needs to be in to collect bar codes. The scanner will not communicate with the cradle in this mode, but will save all the bar codes into memory. Scan the “Enable Inventory Mode” bar code to get into this mode and the “Disable Inventory Mode” to return to standard operating mode.
- **Deleting Records:** The operator can delete either all the records stored (“Clear All Records”) or the last record saved (“Delete Last Record”).
- **Transmitting Information:** Scanning the “Transmit All Records” will transmit all stored information.
- **Quantity Information (optional):** If it is necessary to store a quantity with each bar code, the quantity bar codes will allow the operator to store any quantity from one to 9999. After scanning the bar code for an item, scan the appropriate quantity bar codes to enter the quantity of the item in inventory. For example, if there are ten items in inventory, scan the item bar code, then scan the “Quantity: 1” followed by the “Quantity: 0” bar code to enter a quantity of 10 for that item.

September 2005



7 0 - 7 9 0 1 8 B

Available at <http://www.metrologic.com>

Enable Inventory Mode



Disable Inventory Mode



Delete Last Record



Clear All Records



Transmit All Records



Quantity: 0



Quantity: 1



Quantity: 2



Quantity: 3



Quantity: 4



Quantity: 5



Quantity: 6



Quantity: 7



Quantity: 8



Quantity: 9



Available at <http://www.metrologic.com>